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ဇြန္ ၂၄၊ ၂၀၁၉  

ရခိုင္ျပည္နယ္အတြင္းရွိ ၿမိဳ႕နယ္ ၈ 
ၿမိဳ႕နယ္တြင္ ေဒတာႏွင့္ အင္တာနက္လိုင္း 
အား အျမန္ဆုံး ျပန္လည္သုံးစြဲခြင့္ျပဳရန္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ အေရးေပၚအစည္း 
အေဝးတြင္ အေရးႀကီးအဆိုတစ္ရပ္ကို တင္ 
သြင္းေတာင္းဆိုလိုက္ေၾကာင္း သိရသည္။

ယင္းအဆိုကို ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ဦးလွသိန္းေအာင္ (မင္းျပား-
၁) က ဇြန္လ ၂၄ ရက္ေန႔က ျပဳလုပ္ခဲ့သည့္ 
ရခုိင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ အေရးေပၚအစည္း 
အေဝးတြင္ တင္သြင္းခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

ယင္းအဆိုအား ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ဦးထြန္းေအာင္သိန္း (ဘူးသီး 
ေတာင္-၂)ကလည္း ေထာက္ခံေဆြးေႏြးခဲ့ 
ေၾကာင္း သိရသည္။

''ဒီကေန႔ ရခိုင္ျပည္နယ္ (၈) ၿမိဳ႕နယ္မွာ 
အင္တာနက္လိုင္းေတြကို ျဖတ္ေတာက္ထား 
တဲ့ကိစၥဟာ ကြၽန္ေတာ္တို႔အတြက္ အလြန္ 
တရာမွ စိုးရိမ္ရတဲ့အေျခအေန ရွိပါတယ္။ 
ျပည္သူေတြအတြက္ေပါ့ေလ။ ဘာအတြက္ 
လဲဆိုရင္ ဒီသတင္းမီဒီယာ လြတ္လပ္ခြင့္ရွိဖို႔ 
အတြက္ ရခုိင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္က ေတာင္း 
ဆိုခဲ့ပါတယ္။ ရခိုင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္က 
ေတာင္းဆိုခဲ့တာ အတည္ျပဳၿပီးသားလည္း 
ျဖစ္ပါတယ္။ ဆိုေတာ့ ကြၽန္ေတာ္တို႔ သတင္း 
လြတ္လပ္ခြင့္ကိုရရွိဖို႔အတြက္ ေတာင္းတဲ့ 
ေနရာမွာ အခုက အဲဒါကို အေကာင္အထည္ 
မေဖာ္ဘဲ ကြၽန္ေတာ္တို႔ အမွန္တကယ္ 
စစ္ပြဲျဖစ္ပြားေနတဲ့ေဒသေတြကို သတင္း 
အေမွာင္ခ်ဖို႔ႀကိဳးစားတယ္လို႔ ျမင္တယ္။ 
ဒါေၾကာင့္ ကြၽန္ေတာ္တို႔ ေဒသခံျပည္သူ 

လူထုေတြဟာ အလြန္တရာ နစ္နာမႈရွိမယ္။ 
အၾကမ္းဖက္မႈေတြ ရွိမယ္။ လူ႔အခြင့္အေရး 
ခ်ဳိးေဖာက္မႈေတြရွိမယ္။ စစ္ေျမျပင္ကာလ 
မွာ၊ စစ္မက္ျဖစ္ပြားေနတဲ့ကာလမွာ၊ အဲဒါ 
ေတြျဖစ္လာမွာကို စိုးရိမ္မိတဲ့အတြက္ အဆို 
ရွင္တင္ခဲ့တဲ့ အဲဒီအဆိုကို ကြၽန္ေတာ့္အေနနဲ႔ 
ဆက္လက္ ေဆြးေႏြးသင့္ေၾကာင္းဆိုၿပီး 
ေတာ့ ကြၽန္ေတာ္ေထာက္ခံေဆြးေႏြးခဲ့ပါ 
တယ္""ဟု ဦးထြန္းေအာင္သိန္းက ဆိုသည္။

ယင္းအဆိုအား ဇြန္လ ၂၆ ရက္ေန႔ 
က်င္းပမည့္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အေရးေပၚ
အစည္းအေဝးတြင္ ဆက္လက္ေဆြးေႏြး
သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္းလည္း သိရသည္။

ရခိုင္ျပည္နယ္တြင္ ျမန္မာ့တပ္မေတာ္ 

ႏွင့္ ရကၡိဳင့္တပ္ေတာ္ (AA) တို႔ တိုက္ပြဲမ်ား 
ျပင္းထန္ေနသည့္ ေမာင္ေတာ၊ ဘူးသီးေတာင္၊ 
ရေသ့ေတာင္၊ ပုဏၰားကြၽန္း၊ ေက်ာက္ေတာ္၊ 
ေျမာက္ဦး၊ မင္းျပားႏွင့္ ေျမပုံ စသည့္ၿမိဳ႕နယ္ 
(၈) ၿမိဳ႕နယ္အျပင္ ခ်င္းျပည္နယ္ ပလက္ဝ 
ၿမိဳ႕နယ္တြင္လည္း ေဒသတည္ၿငိမ္ေအးခ်မ္း 
ေစရန္ဟုဆိုကာ ယင္းေဒသမ်ားတြင္ အသုံး 
ျပဳေနၾကသည့္ MPT၊ Telenor ၊ Ooredoo 
ႏွင့္ Mytel အစရွိသည့္ ဆက္သြယ္ေရး 
ကုမၸဏီမ်ားကို အင္တာနက္လိုင္းမ်ားျဖတ္ 
ေတာက္ထားရန္ ဇြန္လ ၂၁ ရက္ေန႔ညမွ 
စတင္ကာ ပို႔ေဆာင္ေရးႏွင့္ဆက္သြယ္ေရး 
ဝန္ႀကီးဌာနက ၫႊန္ၾကားထားျခင္းျဖစ္သည္။
(ကုိးကား - https://burmese.narinjara.com)

ရခိုင္ရွိ  ၿမိဳ ႕နယ္  ၈  ခုတြင္ အင္တာနက္လိုင္း  အျမန္ဆုံးျပန္လည္သုံးစြဲခြင့္ျပဳရန္ 

ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္တြင္   အေရးႀကီးအဆိုတင္

အဆိုရွင္ ဦးလွသိန္းေအာင္အား ေတြ႕ရစဥ္။  (ဓာတ္ပုံ- နိရၪၥရာ)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၈၁

ဇြန္ ၁၉ ၊၂၀၁၉  

လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား ကန္႔ကြက္သည့္ စီမံကိန္းသံုးခုကို 
လာမည့္ဘ႑ာေရးႏွစ္ ဘတ္ဂ်က္လ်ာထားခ်က္မွ ပယ္ဖ်က္ေၾကာင္း 
ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီး စီမံကိန္းႏွင့္ဘ႑ာေရးဝန္ႀကီး ဦးျမင့္ေသာင္း 
က ေျပာသည္။

ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီး အစိုးရက ၂၀၁၉ -၂၀၂၀ ဘ႑ာေရးႏွင့္ 
အရအသံုးခန္႔မွန္းေျခ ေငြစာရင္းလ်ာထားခ်က္တြင္ အင္းစိန္ ဗဟို 
အက်ဥ္းေထာင္အနီးရွိ အက်ဥ္းဦးစီးဌာနပိုင္ေျမ၌ စုေပါင္းရာဇဝတ္
တရား႐ံုးတည္ေဆာက္ရန္၊ ရန္ကုန္တုိင္းလႊတ္ေတာ္႐ံုးဝင္းအတြင္းရွိ 
အေထြေထြအုပ္ခ်ဳပ္ေရးဦးစီးဌာန၏ စီမံမႈေအာက္ရွိ ေျမေပၚတြင္ 
ရန္ကုန္တုိင္းရဲတပ္ဖြဲ႕႐ံုးေဆာက္ရန္ႏွင့္ ကိုကိုးကြၽန္းသို႔ေျပးဆြဲမည့္ 
သေဘၤာဝယယ္ရူနထ္ည့သ္ြင္းထားျခင္းကိ ု    လႊတ္ေတာက္ိယုစ္ားလယွ ္
မ်ားက ကန္႔ကြက္ျခင္းျဖစ္သည္။

ထို႔ေၾကာင့္ ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕က ကန္႔ကြက္မႈမ်ား 
ကို ျပန္လည္သံုးသပ္ၿပီးေနာက္ ယင္းစီမံကိန္းသံုးခုအတြက္ သံုးစြဲရန္ 
လ်ာထားသည့္ က်ပ္ ၁၆ ဘီလီယံကို အျခားေဒသဖြံ႕ၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္း 

မ်ားတြင္ ခြဲေဝသံုးစြဲရန္ ဆံုးျဖတ္ခဲ့ေၾကာင္း ဝန္ႀကီးဦးျမင့္ေသာင္းက   
ဇြန္လ ၁၈ ရက္၌ ျပဳလုပ္သည့္ တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္တြင္ 
ျပန္လည္ရွင္းလင္းသည္။

''စုစုေပါင္းရေငြနဲ႔ စုစုေပါင္းအသံုးစရိတ္ကို မေျပာင္းလဲဘဲနဲ႔ 
ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးအတြင္းမွာ ေငြလံုးေငြရင္းေအာက္က လမ္း 
လုပ္ငန္းမ်ား၊ လွ်ပ္စစ္မီးလင္းေရးလုပ္ငန္းမ်ား၊ ေဒသဖြံ႕ၿဖိဳးေရးလုပ္ 
ငန္းမ်ားအတြက္ကို ခြဲေဝလ်ာထားေပးမွာ ျဖစ္ပါတယ္""ဟု ၎က 
ေျပာသည္။

 ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးအစိုးရသည္ စုေပါင္းရာဇဝတ္ တရား႐ံုး 
တည္ေဆာက္ရန္ က်ပ္ ေျခာက္ဘီလီယံ၊ ရန္ကုန္တုိင္းရဲတပ္ဖြဲ႕႐ံုး 
ေဆာက္ရန္ က်ပ္ငါးဘီလီယံႏွင့္ ကိုကိုးကြၽန္းသို႔ေျပးဆြဲမည့္ သေဘၤာ 
ဝယ္ယူရန္ က်ပ္ ငါးဘီလီယံ လ်ာထားထည့္ သြင္းခဲ့သည္။

အဆုိပါလုပ္ငန္းမ်ားသည္ ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးအတြက္ အမွန္ 
တကယ္ လိုအပ္ေနသျဖင့္ ထည့္သြင္းေရးဆြဲခဲ့ေသာ္လည္း လႊတ္ 
ေတာ္၏အသံကို ေလးစားသည့္အေနျဖင့္ လ်ာထားခ်က္မွပယ္ဖ်က္ 
ျခင္း ျဖစ္သည္ဟု ဝန္ႀကီး ခ်ဳပ္ ဦးၿဖိဳးမင္းသိန္းက ေျပာသည္။ 
 (ကုိးကား - http://7daydaily.com)

ဇြန္ ၁၄၊ ၂၀၁၉  

လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ား၏ စြမ္း 
ေဆာင္ရည္မွတ္တမ္း (MP Report Card)
ကုိ အခ်ဳပ္အျခာအာဏာ၏ မူလပိုင္ရွင္မ်ား 
ျဖစ္သည့္ ျပည္သူမ်ားက ဆုံးျဖတ္မည္ဟု 
ပဲခူးတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးခင္ 
ေမာင္ရင္က ေျပာၾကားသည္။

ပဲခူးတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္မ်ား၏ MP Report Card ကုိ 
လႊတ္ေတာ္ေစာင့္ၾကည့္ေရး သင့္ျမတ္သူ 
မ်ား၏ ၿငိမ္းခ်မ္းေရးလမ္းစဥ္အဖြဲ႕ (PoPP)
က ျပဳစုထုတ္ေ၀ၿပီး ဇြန္ လ ၁၂ ရက္တြင္ 
လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ စြမ္းေဆာင္ရည္ 
မွတ္တမ္းစာအုပ္အေၾကာင္း ရွင္းလင္းတင္ျပ 
ျခင္းကုိ ပဲခူးလႊတ္ေတာ္အစည္းအေ၀းခန္းမ 
၌ ျပဳလုပ္ခဲ့ သည္။

အထက္ပါအခမ္းအနား၌ လႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒ဦးခင္ေမာင္ရင္က ''ေက်ာင္းသားတုန္း 
က Report Card ကုိ အုပ္ထိန္းသူမိဘက 
လက္မွတ္ထုိးရတယ္။ အခု လႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 

လႊႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားကန္႕ကြက္သည့္   စီမံကိန္းသံုးခုကို   လာမည့္ 

ဘ႑ာေရးႏွစ္ဘတ္ဂ်က္လ်ာထားခ်က္မွ   ပယ္ဖ်က္

စားလွယ္မ်ားရဲ႕ MP Report Card ကုိ 
အခ်ဳပ္အျခာအာဏာရဲ႕မူလပိုင္ရွင္ ျပည္သူ 
ေတြက ဆုံးျဖတ္လိမ့္မယ္""ဟု ေျပာၾကား 
ေၾကာင္း PoPP ပူးတြဲတည္ေထာင္သူ 
ဦးသိန္းမင္းစုိးက ေျပာသည္။

ၿပီးခဲ့သည့္ လႊတ္ေတာ္သက္တမ္းသုံးႏွစ္ 
အတြင္း ပဲခူးတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ 
သည္ ပုံမွန္အစည္းအေ၀း ၁၀ ႀကိမ္၊ အေရး 
ေပၚ အထူးအစည္းအေ၀း ခုနစ္ႀကိမ္ေခၚယူ 
ၿပီး ယင္းအခ်က္အလက္မ်ားစုေပါင္း၍ ကုိယ္ 
စားလွယ္တစ္ဦးခ်င္းစီ၏ စြမ္းေဆာင္ရည္ 
မွတ္တမ္း (MP Report Card) ထုတ္ေ၀ 
ျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း ဦးသိန္းမင္းစုိးက ရွင္းျပ 
သည္။

လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ စြမ္းေဆာင္ 
ရည္မွတ္တမ္းတြင္ ကိုယ္စားလွယ္၏ကိုယ္ 
ေရးအခ်က္အလက္၊ လႊတ္ေတာ္ေရးရာ 
ေကာ္မတီတာ၀န္၊ ေရြးေကာက္ပြဲရလဒ္၊ 
လႊတ္ေတာ္ပုံမွန္အစည္းအေ၀းႏွင့္ အေရး 
ေပၚအထူးအစည္းအေ၀း တက္ေရာက္ 
ရာခုိင္ႏႈန္း၊ ေမးခြန္းေမးျမန္းမႈ၊ အဆုိတင္ 

သြင္းမႈ၊ အဆုိ၀င္ေရာက္ေဆြးေႏြးမႈ စသည့္ 
အခ်က္မ်ား ပါ၀င္သည္။

ထုိ႔အျပင္ ကိုယ္စားလွယ္၏ေမးျမန္းမႈ 
အေပၚ မည္သည့္၀န္ႀကီးဌာနက လာေရာက္ 
ေျဖဆုိသည္ဟူေသာ အခ်က္၊ ကတိက၀တ္ 
ျဖစ္မႈမ်ားကုိလည္း ေဖာ္ျပသည္။ ေမးခြန္း 
ေမးျမန္းမႈကုိလည္း ေဒသဖြံ႕ၿဖိဳးေရး၊ ထိန္း 
ေက်ာင္း၊ ႏိုင္ငံသားတိုင္းရင္းသားအခြင့္အေရး၊ 
အမ်ဳိးသမီး၊ ကေလးသူငယ္ႏွင့္ မသန္စြမ္း 
အေရး စသည့္က႑ေလးခုျဖင့္ ခြဲျခားေဖာ္ျပ 
ထားသည္။

သုိ႔ေသာ္ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ား 
သည္ အျခားေရးရာေကာ္မတီေဆာင္ရြက္ 
ခ်က္မ်ားလည္းရွိ၍ MP Report Card ကုိ 
သာၾကည့္၍ ၎တို႔၏သုံးႏွစ္တာေဆာင္ 
ရြက္ခ်က္ကုိတိုင္းတာပါက မျပည့္စုံေၾကာင္း 
လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္တစ္ဦးက မွတ္ 
ခ်က္ျပဳသည္ဟု ၎ကဆက္လက္ေျပာ 
သည္။

(ကုိးကား - http://7daydaily.com)

လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၏ စြမ္းေဆာင္ရည္ကုိ ျပည္သူမ်ားက ဆုံးျဖတ္မည္ဟု ပဲခူးတိုင္းလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ေျပာ
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၈၁

ဇြန္ ၂၄၊ ၂၀၁၉  

ကယားျပည္နယ္တြင္ ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ၁၄ ဦးႏွင့္ ဗမာတုိင္း 
ရင္းသားေရးရာ ကိုယ္စားလွယ္္တစ္ဦးရွိရာ 
(၃) ႏွစ္တာကာလအတြင္း ဒုတိယအႀကိမ္ 
ကယားျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝး 
မ်ားတြင္ ၎တုိ႔တင္သြင္းေမးျမန္းခဲ့သည့္ 
အဆို/ေမးခြန္းမ်ားအေရအတြက္ႏွင့္ ကတိ 
ကဝတ္ျပဳခဲ့သည့္ အေျခအေနမ်ားကို ကႏၲာ 
ရဝတီတုိင္း(မ္)က  ေလ့လာသုံးသပ္ထား 
သည္။  ျပည္နယ္အစိုးရ၏ ေဆာင္ရြက္ရန္ 
က်န္ရွိမႈအေျခအေနမ်ား၊ ေဆာင္ရြက္ဆဲ 
မ်ား၊ ေဆာင္ရြက္ၿပီးစီးမႈအေျခအေနမ်ားကို 
ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္႐ုံးမွ အခ်က္ 
အလက္အရ သုံးသပ္တင္ျပျခင္းျဖစ္သည္။

ျပည္နယ္အစိုးရအဆိုမ်ားထဲမွ ၈၆ ရာခိုင္ 
ႏႈန္း ကတိကဝတ္ျပဳခဲ့

လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား အဆို 
တင္သြင္းခဲ့သည့္အေပၚ အစုိးရမွ ၁၄ ရာခုိင္ 
ႏႈန္း ကတိကဝတ္မျပဳႏိုင္ဟုဆုိသည္။ (၃) 
ႏွစ္တာကာလအတြင္း ဒုတိယအႀကိမ္ 
ကယားျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝး 
မ်ားတြင္ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ားမွ 
တင္သြင္းေမးျမန္းခဲ့သည့္ အဆိုစုစုေပါင္း 
၁၄ ခုရွိခဲ့ၿပီး ကတိကဝတ္ျဖစ္ေပၚေစခဲ့သည့္ 
အဆို ၁၂ ခုရွိသည္။ အဆို ၂ ခုကိုမူ ကတိ 
ကဝတ္မျပဳႏိုင္ခဲ့ေပ။

ကတိကဝတ္ျဖစ္ေပၚေစခဲ့သည့္ အဆို ၁၂ 
ခုရွိသည့္အနက္ ၈ ရာခိုင္ႏႈန္း အစိုးရ 
ေဆာင္ရြက္ရန္က်န္ရွိ

အထက္ပါေဖာ္ျပထားသည့္ ကတိ 
ကဝတ္ျပဳထားခဲ့ၾကသည့္ အဆိုမ်ားအထဲမွ 
ျပည္နယ္အစိုးရ ေဆာင္ရြက္ထားရွိမႈ အေျခ 
အေနတြင္ စုစုေပါင္းအဆို ၁၂ ခုရွိရာ 
ေဆာင္ရြက္ၿပီးစီးမႈ ၇ ခုရွိခဲ့ၿပီး၊ ေဆာင္ရြက္ 
ဆဲ ၄ ခုႏွင့္ ေဆာင္ရြက္ရန္က်န္ ၁ ခု ရွိခဲ့ပါ 
သည္။ ေဆာင္ရြက္ရန္က်န္ရွိမႈမွာ ၈ ရာခိုင္ 
ႏႈန္းရွိသည္။ 

ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္းမ်ားထဲမွ ျပည္နယ္အစိုးရ 
၃၃ ရာခိုင္ႏႈန္းသာ ကတိကဝတ္ျပဳခဲ့

(၃) ႏွစ္တာကာလအတြင္း ဒုတိယ 

အႀကိမ္ ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အစည္း 
အေဝးမ်ားတြင္ တင္သြင္းေမးျမန္းခဲ့သည့္ 
ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္းမ်ားအေရအတြက္ စုစု 
ေပါင္း ၁၇၃ ခုရွိခဲ့ၿပီး ကတိကဝတ္ျဖစ္ေပၚေစ 
ခဲ့သည့္ ေမးခြန္း ၈၇ ခုရွိသည္။ ထိုကတိ 
ကဝတ္ျဖစ္ေပၚ ခဲ့ေသာ ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္း 
မ်ားထဲတြင္ ၁၆ ရာခိုင္ႏႈန္း အစိုးရကေဆာင္ 
ရြက္ရန္က်န္ရွိသည္။

ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္းမ်ားအေပၚ ၁၆ ရာခိုင္ 
ႏႈန္း အစိုးရေဆာင္ရြက္ရန္က်န္ရွိ

ျပည္နယ္အစိုးရ၏ (၃) ႏွစ္တာကာလ 
အတြင္းတြင္ ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္းမ်ားအေပၚ 
ေဆာင္ရြက္ထားရွိမႈအေျခအေနတြင္ စုစု 
ေပါင္းေမးခြန္း ၈၇ ခုရွိရာ ေဆာင္ရြက္ၿပီးစီးမႈ 
၄၆ ခုရွိခဲ့ၿပီး၊ ေဆာင္ရြက္ဆဲ ၂၇ ခုႏွင့္ 
ေဆာင္ရြက္ရန္ က်န္ ၁၄ ခု ရွိခဲ့ပါသည္။ 
ရာခိုင္ႏႈန္းအားျဖင့္္ဆုိလွ်င္ ေဆာင္ရြက္ရန္ 
က်န္ ၁၆ ရာခိုင္ႏႈန္းရွိသည္။ 

အထက္ပါဇယားကိုၾကည့္လွ်င္ ၾကယ္ 
ပြင့ ္ျပေမးခြန္းထဲမွ  ကတိကဝတ္ျပဳခဲ့ၾကသည့္ 
ဝန္ႀကီးဌာနသည္လည္း တိုင္းစည္ပင္သာ 
ယာေရးႏွင့္ လူမႈေရးဝန္ႀကီးဌာန အမ်ားဆုံး 
ျဖစ္သည္။ လုံးဝေမးခြန္းလည္းမရွိ အဆို 
လည္းမရွိ ကတိကဝတ္မရွိသည့္ဌာနမွာ  

ဗမာတိုင္းရင္းသားေရးရာ ဝန္ႀကီးဌာနပင္ 
ျဖစ္သည္။ 

ၾကယ္ပြင့္မျပေမးခြန္းမ်ားကို ၁၆ ရာခိုင္ 
ႏႈန္းမွ်သာ ကတိကဝတ္ျပဳခဲ့

ျပည္နယ္အစိုး(၃)ႏွစ္သာအတြင္း ၾကယ္
ပြင့္မျပေမးခြန္းမ်ားအေရအတြက္ စုစုေပါင္း 
၄၂ ခုရွိခဲ့ရာ ၁၆ ခုကိုသာ ကတိကဝတ္ျပဳခဲ့ 
သည္။  ၁၆ ရာခိုင္ႏႈန္းမွ်သာ  ၾကယ္ပြင့္မျပ 
ေမးခြန္းမ်ားအေပၚ  ကတိကဝတ္ျပဳခဲ့ျခင္း 
ျဖစ္သည္။ ယင္းကတိကဝတ္ ၁၆ ခုတြင္ 
ေဆာင္ရြက္ၿပီးစီးမႈ ၈ ခုရွိခဲ့ၿပီး ေဆာင္ရြက္ 
ဆဲ ၆ ခုႏွင့္ ေဆာင္ရြက္ရန္က်န္ ၂ ခုရွိခဲ့ 
သည္။ ထုိ႔ေၾကာင့္ ေဆာင္ရြက္ရန္ ၁၃ ရာခုိင္ 
ႏႈန္း က်န္ရွိသည္။ 

ၾကယ္ပြင့္မျပေမးခြန္းမ်ားအေပၚ ဝန္ႀကီး 
ဌာနအလိုက္ ကတိကဝတ္ျပဳမႈအေျခအေန 
တြင္ စီမံကိန္းႏွင့္ ဘ႑ာေရးဝန္ႀကီးဌာနႏွင့္ 
စည္ပင္သာယာရးႏွင့္ လူမႈေရးဝန္ႀကီးဌာန 
တို႕က အမ်ားဆုံးျဖစ္သည္။ က်န္သည့္ 
ဝန္ႀကီးဌာနမ်ားမွာ အနည္းအက်ဥ္းရွိေနၿပီး 
လုံးဝမရွိသည့္ ဝန္ႀကီးဌာနမွာ ဗမာတိုင္းရင္း 
သား လူမ်ဳိးေရးရာဝန္ႀကီးဌာနျဖစ္သည္။ 

(ကုိးကား-https://www.kantarawaddytimes.org)

ကယားျပည္နယ္အစိုးရႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား ၃ ႏွစ္အတြင္း ေဆာင္ရြက္ခ်က္အား သုံးသပ္ျခင္း 


